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Piąta sesja Rady Miejskiej odbyta 

 w dniu 22 stycznia 2015 roku  w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 
P R O T O K Ó Ł Nr V/ 2015 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

22 stycznia 2015 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

03
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 16
 03

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 14 Radnych 

 
co stanowi – 93,33% 

 

Brak Radnego Zbigniewa Wiśniewskiego 

 

 

Obrady V sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej pani Maria Woźniak, która 

przywitał wszystkich zebranych: radnych i wszystkich gości obecnych na sesji. Stwierdził 

quorum na podstawie listy 13 radnych obecnych.  

 

/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko– Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta Radny Powiatowy pan 

Piotr Bugajski. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 

 

Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  

 

Przewodnicząca obrad- czy są zmiany do porządku obrad? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad-  Odczytała porządek obrad i poddała pod głosowanie. 
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- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

I.   Sprawy regulaminowe: 

1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 

2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 

3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 

II.  Interpelacje i zapytania radnych. 

III.  Informacja Burmistrza Gminy. 

IV. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej. 

V. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok. (druk nr V/ 

12/2015); 

2. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty Zdrowia, Kultury i Spraw 

Socjalnych na 2015 rok. (druk nr V/ 13/2015); 

3. w sprawie wyboru kandydata do Stowarzyszenia Gmin Polskich  Euroregionu 

Pomerania i powierzenia mu funkcji reprezentowania Gminy w Stowarzyszeniu Gmin 

Polskich Euroregionu Pomerania. (druk nr V/ 14/2015); 

4. w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Trzcińsko-Zdrój do Lidera 

Pojezierza (druk nr V/ 15/2015); 

5. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat. (druk nr V/ 16/2015); 

6. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat. (druk nr V/ 17/2015); 

7. w sprawie  sprzedaży niezabudowanej działki nr 68 położonej w obrębie Rosnowo, gm. 

Trzcińsko-Zdrój. (druk nr V/ 18/2015); 

8.  w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2014-2022 (druk 

nr V/ 19/2015); 

9. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2015.(druk nr V/ 

20/2015); 

10. w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

Trzcińsko-Zdrój na lata 2015-2021(druk nr V/ 21/2015); 

11. w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr 

V/ 22/2015); 

VI. Wolne wnioski i informacje. 

VII. Zakończenie sesji. 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 

Przewodnicząca obrad– protokół był do wglądu w Biurze rady i proponuję przyjąć protokół z 

poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że protokół z IV sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie 
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Do punktu II. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodnicząca obrad- Czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelację? 

 

Radny pan Janusz Pieróg- proszę pana mecenasa o wyjaśnienie kwestii nagrywanie kamerą 

urzędu komisji czyli tzw. sesji roboczej. Czy jest to zgodne z konstytucją art. 61 ust. 2 z 

możliwością rejestracji jakie ma znaczenie praktyczne słowo lub w tym zdaniu. 

 

Kancelaria Mejer Machowicz-  opinię wydam na piśmie. Wówczas jak mówiliśmy o nagrywaniu 

sesji, stwierdziliśmy, że było to możliwe, ale dlatego, że była tam zgoda przewodniczącego rady 

bo on organizuje pracę. Może on również zarządzić opuszczenie Sali w tym również mediów. 

Jeśli chodzi o słowo „lub” to zgodnie z wszelkimi regułami jest to opisanie alternatywy czyli tak 

lub tak. Co nie oznacza że jedno wyklucza drugie. 

 

Radny pan Janusz Pieróg- jeśli byłoby tam albo to albo to mówisz, że określa to Statut Gminy 

czyli art. 46 jest nagrywamy na nośnik elektroniczny i przechowywany jak protokół kategoria A. 

W związku z nagrywaniem ostatniej komisji pan Burmistrz otworzył oczy nie tylko nam, ale też 

mieszkańcom, komisje miały być wersją roboczą, a sesja jest sesją i nie mam przeciwieństwa do 

tego, że są kamery i żeby nas pan powiadomił kiedy taka kamera będzie używana. 

 

Kancelaria Mejer Machowicz-  organizatorem pracy Rady jest Przewodniczący można również 

wprowadzić regulamin obrad w tym również regulamin obrad komisji. Przy pierwszej okazji 

wręcz chodziło o ograniczenie dostępu i tak staraliśmy się to ukształtować by sprawa była 

prawnie uregulowana. Znajdzie pan wiele interpretacji, że słowo „lub” jest inne od „albo” jak i 

to, że jest ono takie samo. 

 

Radny pan Janusz Pieróg-  czy należy z mienić §46 statutu że nagrywamy na nośniki. 

 

Kancelaria Mejer Machowicz- jest to sprawa gramatyczna w języku podatkowym mamy koszty 

uzyskania przychodu, a później mówimy o przychodach. Jeśli każdy przyjdzie ze swoim 

urządzeniem to każde będzie miało swój nośnik.  

 

Radny pan Janusz Pieróg- czy można by nie nagrywać sesji, niech pan przemyśli. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  mam przemyśleć, to przemyślę, nikt nikomu nie mówi 

jak ma chodzić ubrany. 

 

Radny pan Janusz Pieróg- do czego będzie wykorzystywane nagranie. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  do przekazanie informacji. 

 

O godzinie 13
13

- przybył radny pan Dariusz Szumiło stan radnych na Sali 14. 

 

Radny pan Janusz Pieróg- ile urząd płaci za taka stronę i czy ją mamy. Czy jest na to umowa i 

czy jest to zasadne. 

 

Radny pan Robert Kowalski- umieszczanie na stronie internetowej jest to polska strona 

internetowa to zamieszczanie tam nagrań komisji czy sesji jest niezgodne z regulaminem tej 

strony, bo tam powinny być umieszczane reportaże, informacje o regionie, ludziach regionu, 

promocje i obrazy ukazujące promocję miasta i Gminy. Jest to typowa strona służąca do 
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promocji Miasta i Gminy. A nie do publikowania nagrań z komisji czy też sesji. Widzę, że jest 

tam umieszczony film, który nie daje się otworzyć. Mamy nową perspektywę finansowania i 

mamy duże środki przeznaczone na remonty dróg i czy mamy złożone projekty czy też wnioski 

na remonty dróg. Czy takie wnioski w przeszłości były złożone. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas-tak składaliśmy wnioski a później Urząd Marszałkowski 

z różnych względów nie wypłacił nam pieniędzy, odeszliśmy od współpracy, bo nie mieliśmy na 

wkład własny. To będzie zależało od Rady bo to Rada uchwala a Burmistrz wykonuje.  

 

Radny pan Robert Kowalski- Druga interpelacja dotyczy miejscowości Gogolice gdzie 

wodociągiem zarządza nasz Gminny zakład komunalny proszę by wykonać sprawdzenie 

wszystkich hydrantów, czy jest tam dobre ciśnienie wody. Od mieszkańców miejscowości 

Czyste prośba by zwrócić się z wnioskiem do zarządu dróg krajowych o wprowadzenie 

ograniczenia szybkości od początku wioski od kierunku Rowu do skrzyżowania jest tam 

niebezpiecznie.  

 

Radny pan Janusz Pieróg- czy możliwe jest oznaczenie przejść dla pieszych przy ul. Krótkiej z 

Kościuszki tam są pasy, ale pionowych oznaczeń nie ma.  

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  to jest droga powiatowa. 

 

Radny pan Janusz Pieróg- Proszę wobec tego o to Radnego Powiatowego pana Piotra 

Bugajskiego. Mieszkańcy pytają dlaczego w Trzcińskim Centrum Kultury jest tak mało zajęć, 

praktycznie nie ma ich wcale. Czy umowa z panem Dunowskim została przedłużona. Rolnicy 

naszego urzędu zadają pytania, dlaczego od oczyszczalni przy rzece Rurzca uschło około 100 

drzew brzoza dlaczego rzeka od oczyszczalni ma mydlany wygląd najbardziej w okresie letnim 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  odpowiedz dostanie pan na piśmie. 

 

Radny pan  Robert Kowalski- proszę by wykonać analizę kosztów remontu basenu strażackiego 

w Góralicach by wyczyścić i uzupełnić ubytki. 

 

Radny pan Janusz Pieróg-  po rozmowie naszej prywatnej prosiłem o zawieszenie krzyża na sali 

posiedzeń. Jesteśmy osobami wierzącymi. 

 

Kancelaria Mejer Machowicz- myślę, że nie powinniśmy dyskutować o sprawach, którymi nie 

zajął się sejm, a jest to sprawa zawieszenia krzyża. Istnieje od konkordatu przez konstytucję 

wyrażany rozdział administracji kościelnej i państwowej jeśli pominąć sprawy uczuć religijnych 

i chęci wspomożenia pracy siła Boga, taka wola istnieje krzyż można powiesić ale może to 

wywołać sprzeciw tych którzy sucho czytają przepisy. W majestacie prawa zawiesić krzyża przy 

godle nie można. Zależeć to będzie od państwa. Jeśli stanie się na sesji gdzie gospodarzem tej 

sali jest przewodniczący obrad to pan Burmistrz nie może zareagować, bo jest gościem a czy 

zdejmie pracownik po sesji to będzie to zależało od sytuacji politycznej. Wniosek formalny nie 

ma podstaw prawnych. 

 

Radny pan Robert Kowalski- proszę o to byśmy do tego wrócili w wolnych wnioskach. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- czy znana jest sytuacja, iż w blokach na ul. Cmentarnej w 

poniedziałek i piątek od godziny 22 nie ma wody. 
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Kierownik Zakładu komunalnego- pan Bartłomiej Wróbel- tak, mieszkańcy to wiedzą jest to 

związane z tym i za nasza stacja uzdatniania wody jest z 1926 roku i wówczas następuje płukanie 

filtrów. Nie ma innej możliwości bo płucze się to ręcznie.  

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- czy można w piątek to przesunąć. 

 

Kierownik Zakładu Komunalnego- pan Bartłomiej Wróbel- w okresie letnim od maja do 

października jest to od 23. 

 

Więcej nie zgłoszono. 

 

Do punktu III. Informacja Burmistrza Gminy. 

 
Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– informacja stanowi załącznik Nr 4 do 

niniejszego protokołu.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu IV. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Informację przedstawiła Przewodnicząca Rady Pani Maria Woźniak- do biura rady wpłynęły 

pisma, które Radni otrzymali na tablety. Wszyscy radni złożyli oświadczenia w ustawowym 

terminie. 

 

Radny pan Robert Kowalski- odczytał pismo, że spółki komunalnej w sprawie drogi w 

Strzeszowie. 

 

Radny pan  Antoni Śliwiński- może by przesyłać  pisma jakie wpływają do Bura rady. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu V. 1. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2015 rok. (druk nr V/ 12/2015); 
 

Projekt uchwały omówił przewodniczący komisji Rewizyjnej pan Zdzisław Iwanicki. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr V/ 12/2015 stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V. 2. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Oświaty Zdrowia, Kultury i Spraw Socjalnych na 2015 rok. (druk nr 

V/ 13/2015); 

 
Projekt uchwały omówił przewodniczący komisji oświaty, zdrowia, kultury i spraw 

socjalnych pan Piotr Przytuła. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr V/ 13/2015 stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 3. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru kandydata do 

Stowarzyszenia Gmin Polskich  Euroregionu Pomerania i powierzenia mu 

funkcji reprezentowania Gminy w Stowarzyszeniu Gmin Polskich 

Euroregionu Pomerania. (druk nr V/ 14/2015); 

 
Projekt uchwały omówił zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr V/ 14/2015 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 

 
 

Do punktu V. 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

przystąpienia Gminy Trzcińsko-Zdrój do Lidera Pojezierza (druk nr V/ 

15/2015); 
 

Projekt uchwały omówił zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 



 7 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki- czy pan reprezentował Gminę Trzcińsko-Zdrój. 

 

Kierownik referatu pan Piotr Radecki- jestem członkiem rady lidera i  jestem wyłączony z 

oceny wniosków które składają organizacje czy instytucje z naszej Gminy. Jestem radnym Rady 

Lidera. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- czy może pan pomagać wnioskom z terenu Gminy pisanym 

przesz Stowarzyszenia? 

 

Kierownik referatu pan Piotr Radecki- staram się pomagać stowarzyszeniom i mam tu 

wszystkie złożone wnioski jest to parafia Trzcińsko-Zdrój, stowarzyszenie Gogolander Gmina 

Trzcińsko-Zdrój, pan Grzegorz Wasiutyński jest w liderze 12 gmin i zdarza się że przejdą z 

terenu Gminy 3 lub 4 wnioski. O tym decyduje punktacja jaką otrzymują wnioski, co tworzy listę 

rankingową.   

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  czy podjął pan kroki odnośnie wioski tematycznej. 

 

Kierownik referatu pan Piotr Radecki- nie oceniam tych wniosków, wobec tego nie mogę 

podjąć żadnych kroków. 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  kto opłaca składki za pana Radeckiego. 

 

Kierownik referatu pan Piotr Radecki- ja sam opłacam samodzielnie 60 zł. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- Gmina Trzcińsko-Zdrój może wystawić tylko jednego 

reprezentanta, jest ona wadliwa, jest tam przewidziany jeden reprezentant. 

 

Kancelaria Mejer Machowicz- problem jest tylko taki, iż jest ona wadliwa to może tylko 

ustanowić stowarzyszenie pod względem prawnym tak uchwała jest bez zarzutów. Wyznaczanie 

przedstawicieli Gminy jest to kompetencja Rady. 

 

Burmistrz pan  Zbigniew Kitlas-  nic nikt do tej pory nic nie mówił. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki-  może taką uchwałę należy podjąć czy jest to wadliwe czy nie to 

jak coś to na przyszłej sesji to poprawimy. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr V/ 15/2015 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

(druk nr V/ 16/2015); 
Projekt uchwały omówił zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek. 
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Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr V/ 16/2015 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 

 
 

Do punktu V. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

(druk nr V/ 17/2015); 

 
Projekt uchwały omówił zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr V/ 17/2015 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V. 7. Podjęcie uchwały w sprawie  sprzedaży niezabudowanej 

działki nr 68 położonej w obrębie Rosnowo, gm. Trzcińsko-Zdrój. (druk nr V/ 

18/2015); 
Projekt uchwały omówił zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr V/ 18/2015 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V. 8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju 

Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2014-2022 (druk nr V/ 19/2015); 

 
Projekt uchwały omówił zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr V/ 19/2015 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V. 9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój  na rok 2015.(druk nr V/ 20/2015); 

Projekt uchwały omówił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski Poinformował, że jest 

to projekt uchwały po zmianach jakie wniósł Burmistrz oraz zmianach jakie wniosła komisja 

budżetu. Zadania zostały ujęte zgodnie z wnioskiem. Ten budżet na 2015 rok w wersji złożonej 

do RIO po autoporawkach na komisjach jest budżetem deficytowym. Obecnie deficyt będzie w 

kwocie 909 988 zł. Przedstawił również opinię RIO w sprawie projektu uchwały budżetowej 

informując, iż opinia RIO jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr V/ 20/2015 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu V. 10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2015-2021(druk nr V/ 

21/2015); 
Projekt uchwały omówił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski. Analiza WPF będzie 

sprawdzana do wykonania z roku 2014. Wykonanie roku 2014 jest brane do analizy kolejnych 

trzech lat. Główna analizą załącznika nr 1 jest analiza kwoty długu jaki gmina ma i jaki jest plan 

spłaty tego długu.  
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Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr V/ 21/2015 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu V. 11. Podjęcie uchwały  w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 

Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr V/ 22/2015); 
Projekt uchwały przedstawił radny pan Robert Kowalski. Zaproponował by wynagrodzenie 

burmistrza wynosiło: wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 5100 zł, dodatek funkcyjny w 

wysokości 1100 zł, dodatek specjalny w wysokości 20 % łącznie wynagrodzenia zasadniczego i 

dodatku funkcyjnego. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- uchwała zostanie podjęta z uchybieniami formalnymi. 

Zgodnie bowiem ze statutem Gminy § 53, projekt uchwały przekazuje wnioskodawca do Biura 

Rady najpóźniej na 10 dni przed terminem sesji. A został przekazany 14 stycznia projekt 

uchwały powinien określać w szczególności postanowienia merytoryczne. To jest określenia 

stawek nawet na 8 dni przed  nie były opiniowane. Nasze uchwały powinny być opiniowane 

przez Radcę Prawnego. Jeszcze jedna uwaga merytoryczna w projekcie uchwały jest zapis, że 

uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą od 1 stycznia 2015r. 

 

Radny pan Robert Kowalski-  jest taki zapis ale powinno być to od dnia wyborów, bo na 

rozpoczęcie nowej pracy powinien mieć ustalone wynagrodzenie. W każdej Gminie na 

pierwszych sesjach pojawiły się uchwały o wynagrodzeniu Burmistrza. 

 

Kancelaria Mejer Machowicz-  projekt uchwały w ciągu dwóch dni musielibyśmy stwierdzić to 

co stwierdzał pan burmistrz po to jesteśmy zatrudnieni żeby unikać konfliktów. Statut Gminy jak 

i wykładnia prawa dotycząc wejścia uchwały w wstecz dyskwalifikuje tą uchwałę z taki zapisami 

jak i bez wyszczególnienia stawek. 10 dniowy termin uzgodniony przez was w ramach uchwały 

jest podważany przez wyroki sądów administracyjnych, ale dopiero jeśli ktoś tą uchwałę skarży. 

Pan Burmistrz mógłby po 6 miesiącach uzyskać wyrok, iż uchwała nie jest ważna. Sąd uznał by, 

że tego typu uchwała jest mniej ważna dla Gminy niż uchwalenie budżetu. Natomiast stosowanie 

prawa wstecz to będzie ważne. Należało popatrzeć na praktykę innych Gmin. Prawda jest tak, iż 

pana Burmistrza również obowiązują przepisy kodeksu pracy pan Burmistrz rozpoczął pracę z 

przeświadczeniem iż ma on wynagrodzenie takie jak miał i domaganie się zwrotu wynagrodzenia 

od Burmistrza narusza prawo. Naruszenie prawa w ten sposób na pewno by spowodowało protest 

sądowy i unieważnienie uchwały. Skutek byłby taki iż pan Skarbnik Stosował by tą uchwałę, pan 

Burmistrz by to zaskarżył i otrzymał by wyrównanie. Państwo w mniejszości nie będą skarżyć 

naruszenia terminu 10 dniowego. Ale należy tam wpisać 1 lutego 2015r. Jeśli państwo byście się 

zwrócili  z tak auto poprawką. 
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Radny pan Robert Kowalski-  zmieniamy ten § 3 że uchwała wchodzi w życie z dniem 1 lutego 

2015r. Dla każdego pracownika jakiego zatrudnimy ustalamy pensję. Nie może być zaskarżony 

fakt, iż pan Burmistrz nie miał ustalonej pensji, a ja pobiera. 

 

Kancelaria Mejer Machowicz-  pan Burmistrz jest też pracownikiem mógł sam wnioskować są 

dokładnie dwa wyroki w tej sprawie i są wyroki które mówią co się dzieje jeśli zostaje 

pracownik zwolniony a nie poinformowany. Jeśli państwo byście ustalili to wynagrodzenie na 

pierwszej sesji to byłby to ważne od 1 sesji a teraz jest ważne od teraz nie da się skarżyć, bo 

podstawa prawna wynika z tego iż świadczył pracę. Pan Burmistrz też by miał skomplikowaną 

sytuację, gdyby pan Burmistrz się rozchorował. Pan Burmistrz był w pracy złożył sprawozdanie. 

Nie ma podstaw żeby wykonywać pracę bez uchwały. Burmistrz pracuje tak długo na starych 

warunkach jak długo obowiązuje stara uchwała. 

 

Radny pan Antoni Śliwiński- chciałem zgłosić wniosek formalny o zmiany kwot w projekcie 

uchwały i chciałby by było to na poziomie obecnej kadencji czyli: wynagrodzenie zasadnicze w 

kwocie  5700 zł, dodatek funkcyjny  w wysokości 1700 zł, dodatek specjalny w wysokości 20 % 

łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego, czyli 1480 zł. Chciałbym zauważyć, 

iż ustalenie takiego wynagrodzenia uważamy za jakąś zemstę za przegrane wybory. 

 

Radny pan Robert Kowalski- nie jest to żadna zemsta mamy trudną sytuację w budżecie i w 

czasie między sesjami ustalimy zmianę wysokości diet dla radnych. 

 

Radny pan  Janusz Pieróg-  dlatego były wykropkowane miejsca o kwotach wynagrodzenia dla 

burmistrza bo było to do rozmowy na komisji a nikt nie podał innej propozycji.  

 

Kancelaria Mejer Machowicz-  jest zapis, czy również państwo zaproponowaliście 

odpowiednie widełki musi być jakaś kwota.  

 

Radny pan  Janusz Pieróg-  obydwa kluby były na komisji budżetu i nie padł żaden wniosek. 

 

Radny pan  Antoni Śliwiński-  ale to nie dyskwalifikuje mojego wniosku formalnego. 

 

Przewodnicząca obrad- kto jest za wnioskiem radnego Śliwińskiego. 

 

-za 6 głosów 

- przeciw- 8 głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, iż wniosek formalny nie został przyjęty, odczytała projekt 

uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 8– głosów 

- przeciw – 6 głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr V/ 22/2015 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI.  WOLNE WNIOSKI I ZAPYTANIA. 
Przewodnicząca obrad- Czy są wolne wnioski lub zapytania? 
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Radny pan Janusz Pieróg- czy możemy przegłosować wniosek formalny o zawieszenie krzyża 

na Sali posiedzeń? 

 

Kancelaria Mejer Machowicz- jeśli pan przewodniczący by ogłosił 10 minut przerwy. Jeśli 

państwo chcą mieć kłopoty, i nie chcecie mieć rozgłosu. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- jest wola obydwu stron nie ma tu żadnej podstawy 

prawnej do tego by to przegłosować.  

 

Radny pan Janusz Pieróg- czy to co pan powiedział odnośnie pana Burmistrza dostaniemy na 

piśmie. Żeby nie okazało się po 4 latach, że coś zrobiliśmy nie tak. 

 

Kancelaria Mejer Machowicz-  są na to terminy jeśli nic nie zostanie zaskarżone, bo ja nie będę 

mógł nic pomóc. Na pewno panu Burmistrzowi sprawa, która zakończy się niepowodzeniem nie 

przysporzy chwały. 

 

Mieszkaniec Trzcińska pan Mieczysław Krzemiński- jeśli dotyczy sprawa uposażenia 

Burmistrza powinno się zawsze zaczynać od siebie. Jeśli bierzecie się za uposażenie Burmistrza 

należało by się wziąć za diety radnych. Społeczeństwo was wybrało, bo odbiór jest taki, są to 

grosze w porównaniu do Budżetu. Rada jeszcze nie zrobiła nic dla Gminy, ja byłem radnym 

przez trzy kadencje i brałem po 100 zł za posiedzenie i proszę obniżyć również sobie diety. 

 

Radny pan Robert Kowalski- radni maja 400 zł jeśli wejdziemy na BIP Gminy Trzcińsko-Zdrój, 

są tam oświadczenia majątkowe takie mają wszystkie urzędy Burmistrz Gminy pobiera 144 tys. 

zł. Prezydent Szczecina pobiera rocznie 159 tys. zł. A pobory powinny być dopasowane. 

Podobne pensje pobierają burmistrzowie Chojny czy Myśliborza, gdzie budżet jest większy.  

 

Mieszkaniec Trzcińska pan Mieczysław Krzemiński-  burmistrzowi należy się wynagrodzenie 

bo są widełki, a diety mogą być zerowe. 

 

Radny pan Janusz Pieróg- rozmawialiśmy na ten temat na komisji jest to w trakcie pracy. Pan 

Kowalski nawet dzisiaj o tym mówił. 

 

Mieszkaniec Trzcińska pan Mieczysław Krzemiński-  zrobiłem dużo jak byłem radnym były 

kupowane materiały a ja robociznę robiłem za darmo. 

 

Radny pan Janusz Pieróg- ja jestem dwa miesiące i te pieniądze, które zarabiamy to jest kropla 

w morzu ile zarabiają pracownicy. 

 

Kancelaria Mejer Machowicz-  zero w ekonomi wynagrodzeń nie występuje, ani rezygnacja z 

diety. jakaś niska kwota musi być, ale jest to decyzja Rady. 

 

Mieszkaniec Trzcińska-Zdroju pan Franciszek Sidorczuk- powiem o  bezpieczeństwie w 

Gminy bo ja domagam się przywrócenia policji w naszej Gminie. Poproszę o powielenie pisma 

jakie otrzymałem od przewodniczącej rady powiatu kiedy starałem się wszędzie. Okazało się, że 

w razie czego może być ustanowiona straż miejska. Z czym to się wiąże brak bezpieczeństwa co 

rusz słyszę pod moim oknem wyjącą straż pożarną. Co rusz jakieś dzieją się rzeczy na dyskotece 

pod dyskoteką i wreszcie składam panu Burmistrzowi, Wesołych Świąt, na pewno nie był to 

Burmistrz ale ktoś reprezentujący Burmistrza, kto po raz pierwszy rozbił mi jajko na szybie 
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mojego samochodu. W I dzień świąt na ul. Sienkiewicza zauważyłem, że na przedniej szybie jest 

rozbite jajko ale z farbą olejną rozwiązałem to kto to zrobił i podałem na prokuraturę. Ale nie 

pozwolę sobie na to, że za to że chcę przysłuży się temu miastu ktoś niszczy moje mienie. Druga 

sprawa nagminnie na mojej ulicy na drodze osiedlowej szutrowej wysypywany jest popiół i 

gdyby nie to, że zauważyłem pod samochodem mojego sąsiada płonący popiół, doszłoby do 

tragedii. Były zastępca napisał pismo do wspólnot w tej sprawie i cisza. Chodzi o to by walczyć 

by policja w Trzcińsku pozostała by się w tym Trzcińsku bronić i wnioskuję by radni podjęli 

działania o przywrócenie posterunku policji. Różne rzeczy się działy w trakcie kampanii 

wyborczej. Okazuje się, iż pan Wiceprzewodniczący złożył protest wyborczy ja również 

zeznawałem jako świadek na tej sprawie a pan mecenas siedział na widowni. W czyjej sprawie 

pan mecenas był, kto za to zapłacił i dlaczego tam siedział, bo ja mam wrażenie po tych 

światkach, bo świadkowie mówili ja bałem się zeznawać jak jest naprawdę bo tam siedział ten 

prawnik. Niektórzy mówią, że ja jestem politycznym trupem, ale mówi się że duchy mogą 

więcej. Dobrze że jesteście większością, obyście z tej większości nie dali się zmanipulować i 

kupić. Ja nie widzę jednego radnego. Niech ta różnica będzie, bo te uchwały potrzebne dla 

Gminy uwaliliście jednogłośnie. 

 

Kancelaria Mejer Machowicz-  parę osób widziało mnie na sali sądowej i teraz widzicie mnie 

tutaj. Obok mnie siedział pan Ruczkowski. Świadkowie jeśli zeznawali mogli obawiać się 

również jego. Fakt bycia na sali nie świadczył by o niczym, żebyście nie chcieli zobaczyć 

owoców. Z radnymi niektórymi widzę się po raz pierwszy. Moja obecność na Sali była 

podyktowana tym iż protest wyborczy dla Gminy jest jakimś problemem, który może mieć 

konsekwencje różnorakie. Tam nie ma oskarżonego Burmistrza tylko jest tam Komisarz 

wyborczy, który nie wnioskuje o świadków czy wizje lokalne, wniosek komisarza jest że należy 

oddalić wniosek komitetu wyborczego. Ja jestem też tam po to by nie dochodziło do stacji, jaka 

miała miejsce wówczas jak nikogo od pana Burmistrza nie było, że po obywatela państwa Gminy 

przyjeżdżało pogotowie. Jestem za państwa pieniądze, ale nie za większe, wszystkie sprawy 

sądowe mamy wykonywać za tą samą opłatę ani w grudniu czy w styczniu czy w lutym rachunek 

nie był wyższy.  

 

Radny pan Robert Kowalski-  powiedział, pan, że Burmistrz nie jest oskarżony to po co prawnik 

Gminy, i że jednego ze świadków zabrało pogotowie, czy pan reprezentuje tych świadków? 

 

Kancelaria Mejer Machowicz- jestem tam, bo powstają tam konflikty które mogą rodzić 

kolejne konflikty. Proszę zauważyć że dotyczy to naszych mieszkańców, którzy przychodzą do 

nas z problemami. Jestem też po to by reprezentować interesy prawników z naszej kancelarii. Nie 

pada ani razu żadne nazwisko, ale jednocześnie wszyscy komentują co tam się dzieje. 

 
Mieszkaniec Trzcińska-Zdroju pan Franciszek Sidorczuk-  jeśli pan tam jest za nasze pieniądze 

to nie jest pan tam w naszym interesie. 
 

Mieszkaniec Trzcińska pan Mieczysław Krzemiński- byłem przez 12 lat radnym i byłem 

zawsze w opozycji, ale zawsze byłem zapraszany na wszystkie spotkania, przestańcie się kłócić 

bo musicie pracować wszyscy dla dobra Trzcińska. Sąd to osądzi, podpisana jest umowa o 

obsługę prawną, a to co dotyczy urzędu to mecenas jest. 

 

Przewodnicząca obrad- zaproszenia na komisje są na stronach internetowych i jest to otwarte 

nie ma zainteresowania. 
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Radny pan Janusz Pieróg- nie zaśmiecamy sesji zgłaszamy bardzo ważne sprawy, głosowanie 

przebiega sprawnie. 

Mieszkaniec Strzeszowa- mamy prośbę, bo jest to przy drodze gdzie jak jest tak podoba jak 

teraz mamy problem z dojazdem do swojej posesji poję się że w tym roku Gmina nie zrobi nic, 

aby nam ulżyć mieszka tam kilkanaście rodzin. Ja w tamtym roku byłem po raz pierwszy na 

wyborach wyście zrobili tą drogę obok i chwaliliście się tą drogą i to spowodowało, iż po raz 

pierwszy od kilku lat poszedłem na wybory i zróbcie wszystko by tacy jak ja chodzili na wybory. 

Jest to małe społeczeństwo ja mieszkam tu 20 lat, ale tej drogi nie jesteśmy w stanie zrobić sami. 

Przeznaczyliście kilka tysięcy na projektowanie tej drogi i przypuszczam, iż nie zrobicie w tym 

roku nic więcej, a w przyszłym roku może być gorzej. Obcinacie Burmistrzowi pensje to Gmina 

ma trudna sytuację i wiem, że sytuacja w latach kolejnych będzie jeszcze trudniejsza. Jeśli tych 

pieniędzy na drogę nie ma, a są pieniądze na projekt to nie róbcie projektu tylko przywieźcie 

gruz żebyśmy mogli spokojnie przejechać, chyba, że wam się uda zrobić i jedno i drugie, to 

zróbcie projekt. 

 

Mieszkaniec Strzeszowa- sprawa się ciągnie od 2 lat. Jest to droga Gminna nie publiczna, jak 

wy kwalifikujecie drogę Gminną a nie publiczną?  

 

Radny pan Janusz Pieróg- zostały już podjęte kroki 15 tys. zł zostało przeznaczone na 

dokumentację, bo ona jest potrzebna. 

 

Kierownik referatu budownictwa pan Piotr Bugajski- jeśli będzie to remont drogi to jest 

wymagany projekt i pozwolenie na budowę a jeśli zostanie to zakwalifikowane jako, przebudowa 

nawierzchni drogowej to jest wówczas zgłoszenie, a projekt jest też wymagany. 

 

Radny pan Janusz Pieróg-  jest prośba by to przeznaczyć z remontu bieżącego dróg i żeby to 

było w trybie natychmiastowym zrobione. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  od rana rozmawialiśmy o tej drodze, my chcemy 

zrobić tą drogę więc zrobimy projekt w tym roku a w przyszłym roku zostanie zrobimy wniosek 

o dofinansowanie do remontu tej drogi. 

 

Mieszkanka Goglom pani  Barbara Purgal- czy są oszczędności z tytułu oświetlenia bo w 

Gogolicach mamy już od miesiąca ciemno na osiedlach oświetlenie nie działa. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- jest podpisana nowa umowa, przez operatora, który 

zajmuje się oświetleniem ulic, ale naszym zdaniem jest niewłaściwa, bo jest podwyżka i jest 

nieterminowe naprawianie awarii. W tym samym czasie jak została zgłoszona awaria w 

Gogolicach to były dwie inne awarie, które zostały usunięte a Gogolice są pominięte jutro mamy 

spotkanie w tej sprawie. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- jest reorganizacja w spółkach energetycznych Chojna do 

31 grudnia się tym zajmowała. Teraz oni czekają, bo musi najpierw zawiadomienie dostać 

Poznań a później idzie to dalej. Tak samo było z Policją, bo my nie mamy na to wpływu. 

Burmistrz postarał się na wniosek pana Komendanta o wygospodarowanie pomieszczenia, a jak 

dyżury przebiegają to my nie mamy na to wpływu. 

 

Radny pan Janusz Pieróg- dobrze, że tej policji nie ma oni byli zawaleni pracą papierową nam 

potrzeba prewencji czyli straży miejskiej. 
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Mieszkanka Strzeszowa- rzucenie pisaku na tą drogę nic nie da to kosztowało 11 tys. zł i może 

tam byście jakiś gruz nawieźli, a nie piasku, bo to szkoda pieniędzy. Bo to woda leci z pól. Jest w 

koło nas dziesiątki działek i one zarastają chwastami często, są one większe jak nasze domy 

często to się pali wobec tego jak ktoś jest właścicielem to niech to utrzymuje w dobrym stanie. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- zorientujemy się w tej sprawie, ale nikt tam piasku nie 

sypał. To były naprawy doraźne. Teraz nawet rzucanie dobrego gruzu czy tłucznia, może 

niewiele da. 

 

Mieszkaniec Strzeszowa- wybudowaliście ścieżkę od Trzcińska do Strzeszowa jest ścieżka 

rowerowa, a tam młodzież by mogła jeździć tylko należy to wyremontować, bo to jest droga do 

lasu. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- my chcemy wybudować wiele ścieżek i też w innych 

miejscach, ale na to wszystko potrzeba czasu i pieniędzy. 

 

Mieszkaniec Trzcińska pan  Mieczysław Krzemiński- jest to droga Gminna niepubliczna bo jest 

to polna droga. 

 

Radny pan Edward Iwański- chciałem powiedzieć odnośnie działek wykupionych a nie 

wygaszanych w Strzeszowie w centrum, ziemie kupiły dwie panie architekt ze Szczecina. One 

też nie koszą. Zaproponowałem że za mała kwotę ktoś to wykosi ale one nie chcą, bo nie będą 

płacić. 

 
Mieszkaniec Trzcińska pan Franciszek Sidorczuk- chciałem usłyszeć czy coś zadziałają 

odnośnie usuwania popiołu na drogę, to jest akurat obok przystanek autobusowy i może pan 

Burmistrz, by coś zrobił by naprawić tą drogę osiedlową. 

 
Prezes związku TKKF- w dniu wczorajszym, spośród 114 miast i gmin to własne nasza Gmina 

jest wśród kilku nielicznych gdzie wszystkie dzieci od 1 do 3 klasy będą miały naukę pływania 

za darmo my płacimy za wejścia na basen i instruktorów. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu VII.   ZAKOŃCZENIE  SESJI . 
 

O godzinie 16 
03

– Przewodnicząca obrad zamknęła V sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim 

za przybycie.  
 

 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 


